
Erhvervs-, Vækst- og Eksportudvalget

Til: Økonomi- og indenrigsministeren

Dato: 22. maj 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 357
Kan ministeren oplyse, om det er rimeligt, at afgivelse af Statistikoplysninger
på visse områder er så vanskelige, at virksomheder får øget revisoromkost-
ninger for at kunne udfylde dem jf. henvendelsen af 20. maj 2014 fra Erik Mø-
berg A/S omdelt på alm. del – bilag 275?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Anni Mat-
thiesen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Anni.Matthiesen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karin Gaardsted
formand
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